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Ing. Čičatko: 

Mesto má vyvesené faktúry, zmluvy na internete  s tým, že faktúry sú až od mesiaca marec. 

Či je možné tam zavesiť tie faktúry, ktoré mali byť od začiatku roka alebo že či je tam nejaký 

iný dôvod kvôli tomu, že niektoré veci som si chcel overiť a neviem teraz aká je momentálne 

situácia. Chcel by som poukázať na jednu vec, že medzi zmluvami je tak, jak som dostal aj 

písomné zdôvodnenie pri zabezpečovaní výtlkov v meste Trebišov na cestách zmluva 

s firmou SPEEDCOM na 20000 € bez DPH s tým ale, že ku faktúre som sa už nedostal, 

nebola ešte vystavená alebo nebola zaregistrovaná. Je to dosť značná suma lebo tam sú 

faktúry vyvesené na 10, 15, 20 € a táto faktúra tam nie je, neviem z akého dôvodu.  
 

 

Ing. Kolesár: 

Faktúry od marca, ak je to naozaj tak, došlo  k tomu len nedorozumením, pretože 2011 je 

kompletný a 2012 to napravíme okamžite, tam došlo k chybe je to potvrdené, uvedieme to na 

pravú mieru a samozrejme všetky faktúry budú zverejnené. 

Ona je zaúčtovaná, bola dokonca zaplatená, určite sa tam objaví.  

 

MVDr. Selecký: 

Čo sa týka webu a toho výpadku, faktúry sú určite naskenované, prichystané boli, aj určite 

v predošlej verzii web stránky boli zverejnené. Tým, že sme zmenili web dizajn aj celú  

stránku, charakter, máme nového administrátora, stránka tak pri preklopení starých údajov na 

nové sa mohlo stať pravdepodobne, že z nejakého dôvodu sa tam neuviedli, vieme to 

samozrejme doplniť. 

 

Ing. Kolesár: 

Je to chyba, ktorú odstránime.  

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 

Dňa: 28.12.2012 


